


长沙宏诚元拓不锈钢有限公司，是一家专业生产不锈钢制品的企业，总部位于湖南长沙，工厂位于全国闻名的
不锈钢名镇—戴南镇。公司拥有总资产58600万元，其中固定资产18000万元，流动资产40600万元，占地面积
160000平方米，职工400余人，各类技术人员68名，其中高级工程师18名。公司创立至今一直致力于经营管理
与技术开发，已建立起具有独立品牌，创新的技术和严格的重量管理体系。 
公司已发展成为综合性的不锈钢产品制造商。公司的主要产品有：各种不锈钢角钢 扁钢 圆钢 方刚 六角棒 槽钢 
盘圆（包括冷墩盘圆）等。 
大量优秀的专业人才，高起点地研发战略，完善的质量体系与质量保证，完整的销售网络，构成了宏诚元拓的
持续、快速发展的支撑体系。宏诚元拓一贯本着“质量为本、诚信第一”的准则，以一流的管理技术，一流的
产品质量和全方位的服务态度，赢得广大客户的青睐。 

Changsha Hongcheng Yuantuo Stainless Steel Products Co.,Ltd is located in Changsha , and factory is in Dainan , 
which is the stainless steel town of China .We hold assets of CNY 586,000,000, including fixed assets of CNY 
180,000,000 and current of CNY 406,000,000. Our company occupies 160,000 square meters, we have more than 400 
employees, including 68 technicians and 18 senior engineers. We have been specializ-ing in management and 
technology development since our company was established and we have set up our strict quality contrl system of 
our own brand with innovated technology. 
We have developed to an integrated manufacturer of stainless steel products. Our main products include: stainless 
steel , angle bar, flat bar, round bar, square bar, hexagonal bar, channel bar, wire rod (including fasten purpose). 
Our continuous and fast development system is made up of a great deal of professional talents and development 
stratagem of high jumping-off point ,excellent quality control system, trusty quality assurance and complete 
marketing network. We have gained the customers high appreciation with top management, top quality and 
considerate service in the principle of taking quality as the root, putting honesty to the first . 
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宽度 / Width (mm) 厚度 / Thickness (mm) 宽度允许偏差 / Width tolerance (mm)

≤ 25

25 - 50
50 - 100

100 - 150

3.2 - 13

±0.20
±0.30

±0.40

±0.40

13 - 25

±0.25
±0.40

±0.50

±0.50

±0.40
±0.80

±1.60   –0.80

±2.40   –1.60

25 - 50

±0.80

±0.80

±0.80
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